

變更新式外來人口統一證號方式

- 為維護您的權益，提醒您，本年度所得稅結算申報期間，請留意申報之統一證號與金融機構留存證號是否相符，以免影響自身權益。
- 提醒您，改號後建議同步更新相關資訊予撥薪雇主、證券公司、公共事業費機關、稅捐機關等單位，以利後續順利辦理入扣帳作業。
- 請您於換發「新式統一證號」後，親持下列文件至本行任一分行臨櫃辦理變更帳戶資料：
 1. 載有新式統號之居留證。
 2. 金融卡(如未申辦則免)。
 3. 原留印鑑。
- 為節省您寶貴時間，您可至本行官方網站(<https://www.tcb-bank.com.tw>)下載列印申請表並先行填寫相關資料。
- 如果您未申請網路銀行、電話語音、金融卡，您可下載上述申請表，填妥資料並加蓋原留印鑑並檢附新式統一證號影印本，以郵寄方式寄送原開戶分行辦理變更資料。
- 如有相關問題可於營業時間中洽本行任一分行或於非營業時間電洽本行客服專線 0800-033-175(限市話)或(04)2227-3131。
- 本行各分行據點及電話查詢網址如下：
https://www.tcb-bank.com.tw/brief_introduction/servicesloc/Pages/branch_locations.aspx
- 內政部移民署全球資訊網已建置「新式外來人口統一證號專區」相關資訊可查詢：<https://www.immigration.gov.tw/5382/5385/7445/238440/>

Ways to Change New UI No. for Foreign Nationals

- In order to protect your rights, we remind you that during the individual income tax return and declaration period of this year, please note whether the UI No. declared and which kept by the financial institution match, so as not to affect your own rights.
- Remind you that it is recommended to update your new UI No. to payroll employers, securities companies, public utility fee agencies, taxation agencies and other agencies, so as to facilitate the subsequent process of automatic debit or direct fund transfer.
- Once your original UI No. is replaced, please take the following documents to any branch of our bank to change your account information:
 1. The resident certificate with new UI No. ◦
 2. ATM card or Debit card (exempt if not applied) ◦
 3. The original seal ◦
- To save your precious time, please download and print the following application form from our official website (<https://www.tcb-bank.com.tw>) and fill in the relevant information first :
- If you haven't applied for internet banking, voice call, or ATM card, you can download the above application form, fill in the information, affix the original seal, and attach a photocopy of your new UI No., and send it to the original branch of the account to handle the change of information.
- If there are related questions, please contact any branch of our bank during business hours, or call our customer service center: 0800-033-175 (local calls only) or (04) 2227-3131 during non-business hours.
- The location and the contact information of our branches are at the following URL:
https://www.tcb-bank.com.tw/brief_introduction/servicesloc/Pages/branch_locations.aspx
- Ministry of the Interior National Immigration Agency has established “New UI No. Format for Foreign Nationals” pages on the official website. Please check more details at the following URL:
<https://www.immigration.gov.tw/5382/5385/7445/238440/>